

## TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM457484

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT		
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	CHANGE OF NAME		
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>			
<b>Name</b>	<b>Formerly</b>	<b>Execution Date</b>	<b>Entity Type</b>
ROWA Rohstoff Wasch- und Aufbereitungswerk Gesellschaft mit beschränkter Haftung		09/16/2010	Limited Liability Company: GERMANY
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>			
<b>Name:</b>	ROWA GROUP Holding GmbH		
<b>Street Address:</b>	Siemensstrasse 1-5		
<b>City:</b>	Pinneberg		
<b>State/Country:</b>	GERMANY		
<b>Postal Code:</b>	25421		
<b>Entity Type:</b>	Limited Liability Company: GERMANY		
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 1</b>			
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>	<b>Word Mark</b>	
<b>Registration Number:</b>	2148480	LURANYL	
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>			
<b>Fax Number:</b>	2023444019		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
<b>Phone:</b>	2023444019		
<b>Email:</b>	mbharrison@venable.com		
<b>Correspondent Name:</b>	Mark Harrison		
<b>Address Line 1:</b>	P.O. Box 34385		
<b>Address Line 4:</b>	Washington, D.C. 20043-9998		
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	46026-233189		
<b>DOMESTIC REPRESENTATIVE</b>			
<b>Name:</b>	Mark Harrison		
<b>Address Line 1:</b>	P.O. Box 34385		
<b>Address Line 4:</b>	Washington, D.C. 20043-9998		
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	Mark Harrison		
<b>SIGNATURE:</b>	/Mark Harrison/		

CH \$40.00 2148480

<b>DATE SIGNED:</b>	01/10/2018
---------------------	------------

**Total Attachments: 8**

- source=ROWA GROUP Holding GmbH name change#page1.tif
- source=ROWA GROUP Holding GmbH name change#page2.tif
- source=ROWA GROUP Holding GmbH name change#page3.tif
- source=ROWA GROUP Holding GmbH name change#page4.tif
- source=ROWA GROUP Holding GmbH name change#page5.tif
- source=ROWA GROUP Holding GmbH name change#page6.tif
- source=ROWA GROUP Holding GmbH name change#page7.tif
- source=ROWA GROUP Holding GmbH name change#page8.tif

**Certificate Register No 612/2010**

negotiated  
August 16, 2010  
in Pinneberg  
by myself, acting solicitor  
Boris Reski  
at my registered office in Pinneberg

appeared in person today, before my office at Moltkestrasse 3-5, 25421 Pinneberg

- 1) Mr Edgar Eduard Nordmann  
born on September 29, 1939  
registered office at Kajen 2, 20459 Hamburg  
known in person

not acting in personal matters, but as member of the board authorised for sole representation of the company, exempt from the limitations of Paragraph 181 BGB, on behalf of under HRB89035 commercially registered public limited company [Aktiengesellschaft]

Georg Nordmann Holding Aktiengesellschaft,  
registered office and address of business at  
Kajen 2, 20459 Hamburg, Federal Republic of Germany

- hereafter referred to as Nordmann AG

and

Mr Udo Michael Müller,  
born on October 29, 1940  
registered office at Lünkenberg 23, 22609 Hamburg  
known in person

not acting in personal matters, but as member of the board authorised for sole representation of the company, exempt from the limitations of Paragraph 181 BGB, on behalf of under file number HRB84608 commercially registered company of limited liability

Verwaltungsgesellschaft Udo Müller mbH, registered office at  
Lünkenberg 23, 22609 Hamburg, Federal Republic of Germany

in turn acting in his capacity of being single-handedly and personally liable without limitation, except those of Paragraph 181 BGB, for the commercially registered limited partnership (Kommanditgesellschaft) of company

Grundstücks- und Verwaltungsgesellschaft Müller mbH & Co KG, registered office at  
Lütkenbergring 23, 22609 Hamburg, Federal Republic of Germany

- hereafter referred to as Müller mbH & Co KG

Commercial registry of both parties has been  
provided by each of the representatives listed above.

Both representatives also denied any prior business  
involvement in accordance with Paragraph 3 Abs 1 S.1 Nr. 7.

## I.

The representatives present asked for certification of the following

**Shareholder's Agreement  
of  
ROWA Rohstoff Wasch- und Aufbereitungswerk  
Company of limited liability  
(Gesellschaft mit beschränkter Haftung)**

The Nordmann AG and Müller mbH & Co KG are partners in business of the ROWA Rohstoff Wasch- und Aufbereitungswerk company with limited liability, registered office at Seevetal and listed in the commercial registry of the Magistrate's Court of Lüneburg under file number HRB 110109 – hereafter referred to as partners. The Nordmann AG holds two business shares equal to 75 % or a nominal value of Euro 1198850, or Euro 1150 respectively, of the company's total funds, with total assets being divided into four parts. The Müller mbH & Co KG is holder of the two business shares remaining, with a nominal value of Euro 399650 or Euro 350, that equals 25 % of the company's total assets.

Funds have been deposited in full on all of the company's business shares.

Company assets are complete. Formal regulations and applicable deadlines have been waived in favour of an extraordinary general shareholder's meeting where the following was decided

1. Paragraph 1 of company ordinance has been re-established:

**Firm, registered office of company**

(1) The company shall operate the firm under

**ROWA GROUP Holding GmbH**

(2) The company's registered office shall be Pinneberg.

2. Paragraph 2 of company ordinance (purpose of business) is as follows:

**Paragraph 2  
Purpose of business**

The purpose of the company's business shall be the administration, lease, rental, acquisition and sale of assets, holding stakes in other enterprises as a company of limited liability as well as taking management board responsibilities of those enterprises. Furthermore, the company finally signs responsible for all organisational functions concerning its subdivisions, the

administration of their respective assets and for providing technical as well as administrative assistance to those subdivisions.

No further resolutions have been passed.

The general shareholder's meeting is therefore concluded.

The preceding protocol was read out to the representatives in the presence of a solicitor and has been acknowledged, authorised and signed by both.

signed Müller

---

**Udo Michael Müller**

signed Edgar E. Nordmann

---

**Edgar Eduard Nordmann**

signed B. Reski

---

**Solicitor**

I hereby verify verbatim compliance of the above duplicate and the original document made available to my by signature.

Pinneberg – September 16, 2010

---

**Solicitor  
B. Reski**

560/10

Urkundenrolle Nr. 612/2010

Verhandelt

am 16. August 2010

in Pinneberg

Vor mir, dem amtierenden Notar

Boris Reski

mit dem Amtssitz in Pinneberg

erschieden heute in meinen Amtsräumen, Moltkestraße 3-5, 25421 Pinneberg:

1. Herr Edgar Eduard Nordmann  
geboren am 29. September 1939  
geschäftsansässig: Kajen 2, 20459 Hamburg,  
von Person bekannt

handelnd nicht im eigenen Namen, sondern

als einzelvertretungsberechtigtes und von den Beschränkungen des § 181 BGB befreites  
Vorstandsmitglied für die im Handelsregister des Amtsgerichts Hamburg unter HRB 89035  
eingetragene Aktiengesellschaft in Firma

Georg Nordmann Holding Aktiengesellschaft mit dem Sitz in Hamburg und der  
Geschäftsanschrift Kajen 2, 20459 Hamburg

- nachfolgend „Nordmann AG“ genannt -

und

1. Herr Udo Michael Müller,  
geboren am 29. Oktober 1940,  
geschäftsansässig: Lünkenberg 23, 22609 Hamburg,  
von Person bekannt

handelnd nicht im eigenen Namen, sondern

als einzelvertretungsberechtigter und von den Beschränkungen des § 181 BGB befreiter Geschäftsführer für die im Handelsregister des Amtsgerichts Hamburg unter HRB 84608 eingetragene Gesellschaft mit beschränkter Haftung in Firma

Verwaltungsgesellschaft Udo Müller mbH mit Sitz in Hamburg und der  
Geschäftsanschrift: Lünkenberg 23, 22609 Hamburg

diese wiederum handelnd in ihrer Eigenschaft als von den Beschränkungen des § 181 BGB befreite alleinige persönlich haftende Gesellschafterin der im Handelsregister des Amtsgerichts Hamburg unter HRA 97265 eingetragenen Kommanditgesellschaft in Firma

Grundstücks- und Verwaltungsgesellschaft Müller mbH & Co. KG mit dem Sitz in  
Hamburg und der Geschäftsanschrift: Lünkenberg 23, 22609 Hamburg

- nachfolgend „Müller mbH & Co. KG“ genannt -.

Die Handelsregisterauszüge der von den Erschienenen jeweils vertretenen Gesellschaften lagen bei der Beurkundung vor.

Die Frage nach einer Vorbefassung im Sinne des § 3 Abs. 1 S. 1 Nr. 7 BeurkG wurde von den Erschienenen verneint.

I.

Die Erschienenen baten sodann um die Beurkundung des nachfolgenden

**Gesellschafterbeschlusses  
der  
ROWA Rohstoff Wasch- und Aufbereitungswerk  
Gesellschaft mit beschränkter Haftung**

Die Nordmann AG und die Müller mbH & Co. KG sind die Gesellschafter der ROWA Rohstoff Wasch- und Aufbereitungswerk Gesellschaft mit beschränkter Haftung mit Sitz in Seevetal, eingetragen im Handelsregister des Amtsgerichts Lüneburg unter HRB 110109 (nachstehend auch „die Gesellschaft“ genannt). Von dem Gesamtstammkapital der Gesellschaft in Höhe von EUR 1.600.000, eingeteilt in vier Geschäftsanteile, hält die Nordmann AG zwei Geschäftsanteile (entspricht 75 % des Stammkapitals) im Nominalwert von EUR 1.198.850 bzw. EUR 1.150. Die Müller mbH & Co. KG hält die übrigen zwei Geschäftsanteile im Nominalwert von EUR 399.650 bzw. EUR 350 (entspricht 25 % des gesamten Stammkapitals).

Die Einlagen auf die Geschäftsanteile an der Gesellschaft sind voll eingezahlt.

Das gesamte Stammkapital der Gesellschaft ist vertreten. Unter Verzicht auf die Einhaltung aller Frist- und Formvorschriften wird hiermit eine außerordentliche Gesellschafterversammlung der Gesellschaft abgehalten und Folgendes beschlossen:

1. § 1 der Satzung der Gesellschaft (Firma, Sitz) wird wie folgt neu gefasst:

**§ 1**

**Firma, Sitz der Gesellschaft**

- (1) Die Gesellschaft führt die Firma

**„ROWA GROUP Holding GmbH.“**

- (2) Der Sitz der Gesellschaft ist in Pinneberg.

2. § 2 der Satzung der Gesellschaft (Gegenstand des Unternehmens) wird wie folgt neu gefasst:

**§ 2**

**Gegenstand des Unternehmens**

Gegenstand des Unternehmens ist die Verwaltung, Verpachtung, Vermietung, Anschaffung und Veräußerung des eigenen Vermögens, die Beteiligung an anderen Unternehmen, auch als persönlich haftende Gesellschafterin, die Übernahme der Geschäftsführung bei anderen Unternehmen, die Wahrnehmung organisatorischer Funktionen in Tochtergesellschaften, die Verwaltung deren Vermögens, sowie die Erbringung technischer und administrativer Dienstleistungen bei Tochtergesellschaften und anderen Unternehmen.

Weitere Beschlüsse wurden nicht gefasst.

Damit ist die Gesellschafterversammlung beendet.

Vorstehendes Protokoll wurde den Erschienenen in Gegenwart des Notars vorgelesen, von Ihnen genehmigt und wie folgt unterschrieben:

gez. Müller

---

Udo Michael Müller

gez. Edgar E. Nordmann

---

Edgar Eduard Nordmann

L.S. gez. B. Reski, Notar

---

Notar

Die wörtliche Übereinstimmung vorstehender Ablichtung mit der mir vorliegenden  
Urschrift beglaubige ich hiermit.

Pinneberg, den 07. September 2010

L. S.      gez. B. Reski

Notar  
-B. Reski-

Hiermit beglaubige ich die Übereinstimmung der in dieser Datei enthaltenen  
 Bilddaten (Abschrift) mit dem mir vorliegenden Papierdokument (Beglaubigte  
 Abschrift).

Pinneberg, den 07. September 2010

Notar  
-B. Reski-